
Przewodniczący Marian Baniak
A więc wzawiam o obrady po przerwie i przechodzimy do punktu 8. Wolne wnioski. Proszę 
bardzo, czy Państwo macie jakieś pytania do dwóch, to ewentualnie jakieś zapytania, 
proszę. Ja może na wstępie, jak już jestem przy głosie, poinformuję Państwa, że do komisji 
konkursowej na wybór dyrektora zespołu szkół w Łubnicach, wójt powołał dwóch radnych, 
radnego Damiana Janasa i mnie Mariana Baniaka. My będziemy reprezentować z ramienia 
organu prowadzącego, tutaj właśnie w tej komisji będziemy po prostu pracować.

Przewodniczący Marian Baniak
Także komisja się odbędzie 3 czerwca o godzinie 10:00 Żeby Państwo wiedzieli.

Wójt Gminy Łubnice Tomasz Pawlik
No jest jeszcze również pan nasz mecenas

Przewodniczący Marian Baniak
No przewodniczący pan jest przewodniczącym, tak jest. Proszę bardzo, czy są jakieś 
pytania?

Radny Benedykt Zaremba
Dwóch kandydatów? Przepraszam.

Przewodniczący Marian Baniak
Proszę, są pytania, panie Macieju, proszę.

Radny Maciej Merta
W nawiązaniu do interpelacji, którą złożyłem, bo tam nie chciałem się rozpisywać o tych 
awariach, ale tam jest awaria, wody, praktycznie musi być zawór doprowadzający je cały 
czas. Tak samo, jak jest przy tym obiekcie, to jak żeśmy rozmawiali z panem wójtem parę 
dni temu, żeby wykosić to boisko, bo tam w ostatnich czasach na orlika przychodzi bardzo 
dużo osób i już chcieli nawet...... Tak jak panu mówiłem, będziemy je kosić, panie Macieju, z 
tego względu, że z informacji jakie posiadam, odbędą się tutaj zawody strażackie.

Przewodniczący Marian Baniak
Dobrze, tam trzeba się zająć, bo tu chodzi o to, żeby kogoś nie poraziło, bo jeden przewód 
woda i prąd, to jest niebezpieczne.

Wójt Gminy Łubnice Tomasz Pawlik
Nie, no zgłosimy to elektrykowi, żeby podjechał, żeby to obejrzał całą noc.



Przewodniczący Marian Baniak
Bo jak będzie trzeba, to trzeba go poprosić i w schowku zamknąć. Możecie pytać, o co 
chcecie. Bardzo proszę, Pani Ula.

Radna Urszula Kmiecik
Ja mam pytanie do Pana wójta. Ponieważ na ulicy Mickiewicza była tankowana woda do 
beczki środkowodów, nie?

Wójt Gminy Łubnice Tomasz Pawlik
Tak.

Radna Urszula Kmiecik
To brało jakieś przedsiębiorstwo tą wodę?

Wójt Gminy Łubnice Tomasz Pawlik
Tak, jak, żeśmy też...

Radna Urszula Kmiecik
Dobrze, ale kto nadzorował pobór tej wody?

Wójt Gminy Łubnice Tomasz Pawlik
Oni sami robią spis.

Radna Urszula Kmiecik
Sami?

Wójt Gminy Łubnice Tomasz Pawlik
Tak

Radna Urszula Kmiecik
Wierzymy im tak?

Wójt Gminy Łubnice Tomasz Pawlik
No powiem szczerze, że teraz by musiał ktoś od nas, cały czas przy nim być. Oni mają 
zakładają nachydat w licznik, oni się z tego rozliczają z nami.

Radna Urszula Kmiecik
I to będzie potem obciążane przez urząd gminy?

Wójt Gminy Łubnice Tomasz Pawlik
To jest zapisane w umowie.



Radna Urszula Kmiecik
Żeby nie było, że potem jak przyjdzie do ustalania stawek za wodę, żebyśmy czasami nie 
podnieśli stawkę za wodę.

Wójt Gminy Łubnice Tomasz Pawlik
Nie, to jest zapisane w umowie. Tak, tak, nie, bardzo dobrze, bo nawet Pani Urszula, jak Pani
wtedy dała mi też informację, że dalej jest. Ja sam osobiście do, że tak powiem, do operatora 
zadzwoniłem, że mają się przenieść na ulicę Wieluńską z tego tytułu, gdyż są cały czas 
spadki ciśnienia w miejscowości Ludwinie na linii, tak? Myślę, że już do tego nie powrócą i 
będą się stosować do naszych zaleceń, tak?

Radny Mariusz Kwiatkowski
Ja jeszcze mam na ulicy Poniatowskiego przy nowym odcinku drogi, już z starym wójtem 
było uwzględnione, że tam trzeba zrobić trzy wjazdy na pola, bo tam jest bardzo duże 
zamierzenie terenu i zbliżają się żniwa, także bym prosił o poruszenie tej sprawy.

Wójt Gminy Łubnice Tomasz Pawlik
Ja może bym tutaj do Pana Przewodniczącego też i do Wysokiej Rady się zwrócił. Może 
byśmy pomyśleli faktycznie na początku tej kadencji, gdy część radnych mamy, że tak 
powiem z poprzedniej, ale część mamy też nowych, czy byśmy faktycznie nie poświęcili 
czasu i nie zrobiliśmy komisji objazdowej, ale że tak powiem, dotyczącej wszystkie 
infrastruktury drogowe obiektów, poświęcimy wtedy naprawdę ten dzień, ale tak, żeby też 
była możliwość zapoznania się faktycznie z tymi stanami i tak, żeby zobrazować to, że też 
jesteśmy w stanie czasami pewnych kwestii zrobić najrówno, bo jesteśmy też ograniczeni 
gdzieś tam budżetem, tak, ale żebyśmy podjęli wspólnie jakieś kroki i patrzyli na przyszłość 
na tym wszystkim, co nie.

Przewodniczący Marian Baniak
Tak, ja myślę, że takie, takie, taka sesja objazdowa się na pewno odbędzie. I oczywiście chcę 
tutaj wspomnieć i tutaj do Pana Mecenasa się zwracam w odnosie szkolenia radnych. 
Chcielibyśmy Panie Mecenasie, nie wiem czy Pan to przeprowadzi, czy ma Pan kogoś kto by 
mógł to zrobić, żeby można uświadomić radnych nowych, nawet i nas, bo też nie wszystko 
nie wiemy, nie wszystko wiemy, żeby po prostu kiedyś zrobić sobie takie, takie, takie 
szkolenie po prostu z naszego terenu, z naszej gminy, z naszych tutaj spraw, takie spotkanie 
po prostu. Wie pan, no informacyjne powiedzmy. Ale to właśnie ustalimy, dlaczego ja pana 
tutaj teraz właśnie informuję, żeby to zorganizować razem, a to w jakiś sposób, żeby to 
zorganizować

Radca Prawny Jerzy Dela
Ale to by trzeba było jakiś dzień wyznaczyć, bo tego nie da się zrobić w ciągu godziny.

Przewodniczący Marian Baniak
Radni, radni chcą, chcą takiego, takiego szkolenia zapytam was. To ustalimy.



Radca Prawny Jerzy Dela
Bo jest jeszcze taka możliwość, że wydawnictwo operacyjne organizuje takie szkolenie 
zdalne poprzez internet.

Przewodniczący Marian Baniak
Zdalne, zdalne to jest po prostu dla mnie to. Najlepiej jak się w cztery oczy rozmawia i jest 
wtedy całkiem inaczej. Dobrze, dobra dzięki. Proszę bardzo, Panie Benedykcie.

Radny Benedykt Zaremba
A ja mam pytanie, jak daleko jest regulamin siłowni, bo to myśmy tylko w ubiegłym roku 
zaczęli rozmawiać o tym, nie? Mamy na razie zastępczy regulamin, a ten ostateczny miał być
też w formie uchwały.

Wójt Gminy Łubnice Tomasz Pawlik
Panie Benedykcie, czy mogę jeszcze? Odbędzie się spotkanie, bo byli tutaj przedstawiciele 
OSP Dzietrzkowice. Zorganizujemy spotkanie, będzie Pan również zaproszony. Chodzi teraz 
o użytkowanie siłowni i świetlicy, bo tam mamy temat do rozwiązania, skorzystania z 
obiektów, które znajdują się na korytarzu, tak powiem, z utrzymaniem czystości. Musimy to 
w sposób techniczny rozwiązać i ustalić pewne kwestie, czy godzinowy, czy kto odpowiada 
za dane funkcje i czynności, tak?

Wójt Gminy Łubnice Tomasz Pawlik
No dobrze, panie wójcie jeszcze poza tym, nie, bo byśmy o samej siłowni rozmawiali. Tak, ja 
rozumiem też, ale to też musimy właśnie, jeżeli jesteśmy przy tym obiekcie, to właśnie z 
taką informacją tutaj dochodzę, że dostałem takie sygnały i takie spotkanie zorganizujemy.

Przewodniczący Marian Baniak
Tylko, że regulamin musi dotyczyć całej gminy, całej gminy i ten regulamin, jak gdyby żeśmy
zaczęli pracę nad nim z panią sekretarz, bo pani sekretarz teraz nie ma, więc teraz ktoś by 
się musiał zająć.

Wójt Gminy Łubnice Tomasz Pawlik
Powiem szczerze, że na chwilę obecną czynności są rozdysponowane i zobaczymy, czy pani 
Malwina będzie kontynuowała to, czy może do pani Kingi to jeszcze przerzucimy. To jeszcze
w kwestii.

Radny Benedykt Zaremba
Zaczęliśmy już w ubiegłym roku.

Wójt Gminy Łubnice Tomasz Pawlik
Tak, bo pani Kinga też ma tutaj właśnie mienie komunalne, także może ten regulamin tam 
przerzucimy.



Przewodniczący Marian Baniak
Dobrze, będziemy pracować nad tym. Proszę bardzo czy ktoś, Panie Marku

Radny Mariusz Kwiatkowski
Panie wójcie,  jest taka sprawa. Że tak dawno doszedłem do tego z PGM i tak trochę jeszcze 
mi pozostało z tym wszystkim. I chciałbym tutaj, żeby pan wójt zadowolił na przykład do 
zakładu elektrycznego, do energii, do Tauronu, bo mianowicie o co tu by chodziło najwięcej.
Bo tak, mamy w Dzietrzkowicach prywatną to kanalizacje, mamy wodę, na wodzie, na nowej
wodomiejscówce jest agregat, wszystko pięknie jest, tylko tak. Mamy jedno połączenie, 
jedno połączenie mamy z zakładem energetycznym z Wieluniem, który po prostu jak tak 
braknie danego prądu, no to jest możliwość, że możemy się zapiąć z tego Wieluniu, z 
Wielunia, I energia jest wtedy mierzona po wieluńskiej stronie, ale my, jak jakaś awaria, by 
do Kepna tu nastąpiła, to możemy popchnąć, popchnąć energię z Wielunia.

Radny Mariusz Kwiatkowski
A chciałbym, żeby to było tak zrobione na terenie naszej gminy, tzw. pierścień, to tak 
należałoby przedzwonić by do, do Tauronu, bo teraz w takim czasie można powiedzieć, że 
są nawet jako energia, i czy tauron, chcąc po prostu takich pierścieni, jak najwięcej 
wykonywać. I jeżeli byśmy mieli tutaj na przykład jeszcze jedno takie połączenie tutaj od 
Toplina, jedno takie tutaj od goło, nie od Goli, tylko od Byczyny, to byśmy byli zabezpieczeni 
cały czas energią. Chodzi mi o co Bo tak, wodę mamy, zadziała transformator, znaczy 
agregat zadziała w Dzietrzkowicach i wszędzie woda będzie. A co będzie ze ściekami, nie?

Radny Mariusz Kwiatkowski
A wtedy jakby było takie coś założone, to gmina na pewno nie, jakichś pieniążków by na to 
nie wydawała, tylko przedzwonić do takiego zakładu, czy byłaby możliwość założenia 
takiego połączenia pomiędzy tymi naszymi gminiami w koło, żeby tu był taki pierścień. To 
po prostu na gminie nie potrzebny by był żaden agregat, ani nic, a zawsze 5 minut i energia 
by była cały czas, także dużo zakładów mamy. płacą podatki, wszystko tego. Myślę, że taki 
byłby dobry ten sens tego, tej, tej, tej, tej całej roboty, która by to była zrobiona.

Wójt Gminy Łubnice Tomasz Pawlik
Chyba, że nam uda się zrobić takie spotkanie, żebyśmy się mogli rozeznać, jak to by się w 
ogóle wykształtowało. Tak.

Radca Prawny Jerzy Dela
Tylko, żeby Panie Radny, takie próby już były podejmowane kilkukrotnie. Znaczy w 
poprzednich latach, jeszcze błytem był Pan Książek, później Pan Ciosek, Najczęściej to się 
kończyło na niemożliwości dogadania się pomiędzy operatorami. Oni, nie wiem jak teraz 
jest, ale w owym czasie nie byli bardzo zainteresowani tworzeniem takiej pętli, bo dla nich 
to były nakłady. Jeżeli są, to można spróbować.



Radny Mariusz Kwiatkowski
mają te grupy, tych odcinków, te sajdy, całe, żeby po prostu energia była cały czas i 
odnośnie tego, żeby bez żadnych tych Wszystko istniało, no to oni zalecają to robić nawet 
przez siebie, a jedno mamy takie tylko połączenie tutaj z klasakiem, a jak by było więcej z 
takich stron, no to nie potrzeba nigdzie nakupywać na żadną salę, w żadnych agregatów, 
ani  nic. by było wszystko.

Radca Prawny Jerzy Dela
Chociaż powiem Panu, że czytałem założenie do nowej ustawy o ochronie i ludności 
cywilnej, czyli dalszej obrony cywilnej. To jest projekt jakiś tam jeszcze bardzo tak 
obronnikowy, może w tej chwili już bardziej skrytyzowany, ale tam się wręcz nakłada na 
gminę obowiązek, że przynajmniej w każdym sołectwie powinien być agregat prądotwórczy
ookreślonej mocy. Bez względu na to, czy tam jest połączenie pętlowe czy ten, że w każdym 
przynajmniej jeden budynek użyteczności publicznej powinien być wyposażony w agregat. 
To będzie wynikało najprawdopodobniej z tej ustawy o ochronie ludności, ale kiedy ona 
wejdzie, no to, przypuszczam, że w tym roku, ale to jest jesień, albo w ogóle.

Wójt Gminy Łubnice Tomasz Pawlik
Panie Marku, tutaj tak jeszcze, bo się pomyślimy, czy ma pan jakąś wiedzę na ten temat, czy 
inne gminy w czymś takim uczestniczą?

Radny Mariusz Kwiatkowski
Na pewno by udał się na przykład do wójta gminy Skomlin, jeżeli on z taką inwestycją, no 
nie inwestycją, tylko z takim zapytaniem do zakładu by wpłynęłoby z naszej gminy jakieś 
pismo, z drugiej gminy, to coś by to razem tutaj.

Wójt Gminy Łubnice Tomasz Pawlik
Bo na przykład mamy taką patową sytuację w miejscowości Brzozówka, tak, to jest na 
terenie naszej gminy, ale tak naprawdę oni są przyłączeni do Wielunia.

Radny Mariusz Kwiatkowski
Tak, tak, to idzie z Wielunia. To idzie z Wielunia.

Wójt Gminy Łubnice Tomasz Pawlik
I jeszcze pomimo, że

Radny Mariusz Kwiatkowski
Tak, tak. Zasilanie są z naszej strony, z energetyki.

Wójt Gminy Łubnice Tomasz Pawlik
Tam też teoretycznie mamy tylko, można powiedzieć, małą liczbę, bo tam jest bodajże 6 lat 
chyba tylko, ale tam też jest problem techniczny i musimy na Brzozówce to rozwiązać, bo 
tam są jeszcze też stare oprawy i musimy tam uaktualnić to wszystko.



Przewodniczący Marian Baniak
Bo to nie nasze słupy, więc nie mogliby zmienić tych opraw.

Wójt Gminy Łubnice Tomasz Pawlik
Wiem, zgadza się, ale tak naprawdę teren naszej gminy, Można przedzwonić spytać, jak ta 
sprawa będzie. Myślę, że jak będzie jedno pismo z jednego wójta, z drugiego wójta, to może 
by zadziała.

Przewodniczący Marian Baniak
Dobrze, Panie Marku, rozeznany, rozeznany temat. Rozeznany na ten temat, tego, co mnie 
bardzo dobraniem zapytała, jak gdyby postrzeżenie, które, o których byśmy w czasie 
rozmawiali. Proszę Pani Ulo, bo Pani chciała

Radna Urszula Kmiecik
Ja mam pytanie takie. W marcu złożyłam wniosek do wójta jeszcze poprzedniego, o 
nadzorowanie, uporządkowanie drzew na rzepisku przy drodze naszej gminnej, bo tam są 
te drzewa, które bardzo się łamią i to są prywatne działki, czy coś w, tym kierunku było 
zrobione? Powiem szczerze tak, że nie mam wiedzy na ten temat, więc ja to powielam

Wójt Gminy Łubnice Tomasz Pawlik
Dobrze, a Pani urszulo, czy była odpowiedź na to pismo?

Radna Urszula Kmiecik
No jeszcze nie, właśnie w tej kwestii mówię.

Wójt Gminy Łubnice Tomasz Pawlik
Dobra, to przyjmował Pan wójt, tak?

Radna Urszula Kmiecik
Tak, tak. I zdjęcia nawet były też robione, bo ja zdjęcia robiłam i pokazywałam, jak to jest.

Wójt Gminy Łubnice Tomasz Pawlik
Jeszcze, że tak doprecyzujemy, na jakim stanowisku merytorycznym u Pani Kasi Walickiej 
tutaj?

Radna Urszula Kmiecik
Na biurze podawczym.

Wójt Gminy Łubnice Tomasz Pawlik
Na biurze podawczym, tak?

Radna Urszula Kmiecik



Dobrze, dziękuję.

Przewodniczący Marian Baniak
O, proszę.

Radny Mariusz Kwiatkowski
Odnośnie trzeciej kolonii, jak się jedzie w kierunku Brzezówki. Musimy coś tam też zrobić, 
bo mianowicie tak, drzewa są, asfalt jest zrobiony bardzo ładnie, tylko są drzewa blisko tego
asfaltu. No to bardzo dobrze, bo jak już wszystko wiadomo.

Wójt Gminy Łubnice Tomasz Pawlik
Tylko, że tak, system korzenny tak naprawdę, wiadomo, że powinna być tak skrajnie 
zachowana, że przynajmniej te dwa, trzy metry trzeba wyciąć. A teraz, wiadomo, że drzewa 
się rozrastają, ten układ korzenny podchodzi pod budowę i to wszystko podnosi

Radny Mateusz Leśnikowski
Znaczy no kilka miejsc jest nie przejezdne znaczy no, strasznie.

Radny Mariusz Kwiatkowski
Już nie chodzi o przejezdne, tylko ten asfalt.

Radny Mateusz Leśnikowski
Ale ci jeszcze trochę w górę i w ogóle się nie przejedzie

Wójt Gminy Łubnice Tomasz Pawlik
Tak, musimy zdawać sobie sprawe, żę na przykład w tej chwili taka operacja też pociągnie 
ze sobą konsekwencje finansowe, co nie? I to na pewno byśmy musieli zrobić jakieś 
rozewnanie na rynku, bo tak samo tutaj na ulicy Łąkowej, w Łubnicach, też pierwotnie 
miałabyć tylko tą maszyną, tak jak tutaj żeśmy z panem Mariuszem rozmawiali, to jest taki 
plomboż, który przeciwia korzeni, ale finalnie te drzewa z korzeniami zostały wyrwane, bo 
wiadomo, że korzenie pod ziemią z powrotem się wzrastają i rozbudowują się.

Radny Mariusz Kwiatkowski
Albo zrobić w ten sposób, że powiadomić każdego jednego z posesji, który wchodzi prosto 
przy tym terminie, żeby usunąć 2 metry w odpowiednim terminie. Każdy by to sobie sam 
zrobił

Wójt Gminy Łubnice Tomasz Pawlik
Tylko pytanie teraz, tak, drzewa usuną, ale co z korzeniami, bo to niechętnie każdy te 
korzenie będzie chciał usuwać, tak?

Radny Mariusz Kwiatkowski
Jak drzewo będzie usunięte, to asfalt nie będzie podnosić.



Radny Mateusz Leśnikowski
Nie będzie podnosić. Tylko jest kwestia... żeby później one nie odrastały.

Wójt Gminy Łubnice Tomasz Pawlik
Tylko tam mamy dosyć sporawy odcinek, co nie?

Radny Mateusz Leśnikowski
No jest.

Radca Prawny Jerzy Dela
Musielibyśmy było skontaktować z leśnikami, którzy mają tu dyspozycję. W ogrodzie 
handlowym jest taki specjalny rodzaj płynu, który smaruje się z żazu, czyli tej ściętej i ten 
płyn powoduje zapchanie tych naczyń przewodzących i wtedy korzeń nie pójdzie. Jak się to 
dokładnie przy każdym wycięciu zasmaruje, jest koniec. Nawet przy tak agresywnych 
drzewach, jak na akacje, które odrastają bardzo szybko, po wycięciu, jeżeli tym się 
posmaruje, akacje nie pójdą.

Przewodniczący Marian Baniak
Dobrze, proszę bardzo, czy jeszcze macie jakieś pytania? Jeszcze są jakieś zapytania?

Radny Maciej Merta
Panie ministrze, bo ostatnio spotkałem się z opinią, że Rada Gminy wycofała się z wymiany 
tych liczników zdalnych. Może, że pieniądze były na to przeznaczone, ale tam 
wytłumaczyłem mieszkańcom, o co to chodzi, że to nie to, żebyśmy się pasowali, to 
wytłumaczyłem, dlaczego mnie nie nastąpiła wymiana tych zegarów na ten zdalny do 
odczytu i na komisji jeszcze budżetowej, żeśmy to rozmawiali tutaj, u Pani Dudek, to myślę, 
że by podjęła, słucham?

Wójt Gminy Łubnice Tomasz Pawlik
Nie, nie, niech pan dokończy.

Radny Maciej Merta
Właśnie było takie, taki wniosek był, żeby zacząć od strony prawnej, czy my możemy, bo 
taki temat tutaj chodzi o te podliczniki, więc to z tego, że my nie mieliśmy główny na danej 
posesji na zdalne, jak i tak ten konserwator musi będzie czytać podlicznik, nie. Pytałem 
jednego z konserwatorów, no to mówi, że na naszej gminie to jest 80%, jeszcze każdy ma 
podliczniki, więc nie zdaję to na chwilę obecną, że, że sami założymy te, te, te, zdalne z 
sygnałem na głównym, czy będą podejmowane kroki w tym kierunku?

Wójt Gminy Łubnice Tomasz Pawlik
Powiem szczerze tak, na chwilę obecną z Pani Ania, gdzie wdrążyła mnie w ten temat 
wymiany liczników. Idziemy na razie w wymianę samych liczników bez nakładek. Chcemy 



się przejechać albo do gminy Sokolniki, gdzie mają ten system i zobaczyć faktycznie jak ten 
system w praktyce się spełnia.

Radny Maciej Merta
to powiem, że właśnie ten konserwator już na terenie Łubnic jest chyba z 10 takich 
liczników założonych i faktycznie był test przeprowadzany. Nie wiem, czy jest jakiś 
protokół tego, bo też nie wiedział.

Wójt Gminy Łubnice Tomasz Pawlik
Ale była wtedy taka informacja, bo nie wiem, bo pamiętam, że na sesji, że tutaj chyba jeszcze
pani Ania nam o tym mówiła, że jakieś testy się odbyły.

Radny Maciej Merta
Był przeprowadzany test i faktycznie to działało. Bo ta firma, która to miała tam 
przygotować, to było to robione w obecności pracowniczej firmy i zdawało to egzamin. 
Faktycznie ten odczyt następował tą drogą radiową. Czyli jest to dobre rozwiązanie, ale 
mówię, że myślimy o pewnym skrócie. Możemy przymusić te osoby, które mają podliczniki, 
aby też taką nakładkę założyły we własnym zakresie.

Wójt Gminy Łubnice Tomasz Pawlik
Tutaj też z panią Mają to przedyskutuję, bo na chwilę obecną wymieniliśmy liczniki na 
Brzozówce. Teraz tutaj wymiana się będzie odbywała właśnie Ludwinów, Rzepisko. 
Powiem szczerze, że idziemy na razie. te mniejsze miejscowości, gdzie tych liczników nie 
jest przeogrom Największy problem zacznie się właśnie, począwszy w Wójcie, Łubnice, 
Dzietrzkowice z takiego wstępnego bilansu, to jest około 1100 sztuk liczników głównych do 
wymiany.

Wójt Gminy Łubnice Tomasz Pawlik
Także teraz wstępny licznik jest koszt zakupu licznika, to jest 50-60 złotych sztuka plus 
wymiana. A jeżeli on ma być z nakładką, to jest koszt 120 złotych minimum Także to teraz 
będziemy mieć. Proszę.

Radny Maciej Merta
Sokolniki wymieniają jednorazowo w całej gminie.

Wójt Gminy Łubnice Tomasz Pawlik
No my tak też sukcesywnie, żeby na przykład też nam się to w późniejsze lata rozłożyło w 
pewnym sposób.

Radny Maciej Merta
Jest ważny z tego licznika?

Wójt Gminy Łubnice Tomasz Pawlik



5 lat. Tak, 5 lat, 5 lat mamy.

Radny Damian Janas
Przepraszam.

Przewodniczący Marian Baniak
Proszę.

Radny Damian Janas
Czy na to, o czym teraz państwo mówicie, nie ma jakichś programów pozyskania dotacji?

Wójt Gminy Łubnice Tomasz Pawlik
Na chwilę obecną to co robimy to z własnych środków budżetowych

Skarbnik Izabela Klatka
To jest kwestia dyskusji czy każdy musi mieć podlicznik, bo jeżeli ja nie choduje, i nie 
prowadzę po domu to jaki jest sens

Wójt Gminy Łubnice Tomasz Pawlik
Nie chodzi Pani Skarbnik czy o tą nakładkę, czy żeby nakładka była na podliczniku, bo teraz 
przykładowo przychodząc tutaj osoba do pomiaru z urzędu, ona sobie zrobi pomiar z 
podlicznika głównego, ale i tak fizycznie musi wejść na posesję, bo nie mamy podglądu na 
podlicznik tak. Podlicznik, żeby nie płacić. Podlicznik jest wykorzystywany do pokoju Gdzieś
tam.

Kierownik GOPS Jadwiga Podejma
Na przykład jak ja mam, to ja mam na zewnątrz, że na przykład do dwóch na zewnątrz.

Wójt Gminy Łubnice Tomasz Pawlik
Takie czynności domowe, które odbywają się na podlicznikach.

Kierownik GOPS Jadwiga Podejma
Ale chyba by tak wymagał.

Radny Benedykt Zaremba
Ale Pani Skarbnik, nikt nikogo nie zmusi to jest dowolność

Wójt Gminy Łubnice Tomasz Pawlik
Tak szczerze, żeby podliczyć te egzekwacje danego mieszkańca, żeby sobie zmniejszyć 
rachunek, tak?

Radny Maciej Merta
Ale chodzi o to Pani Skarbnik, żeby sens, żeby był sens za pomocowania tych zdalnych 



liczników, że te osoby, które mają podliczniki też powinny założyć te nakładki zdalne.

Wójt Gminy Łubnice Tomasz Pawlik
No chyba, że chcecie, a nie, przepraszam, nie mam

Radny Benedykt Zaremba
A proszę mi powiedzieć, Panie Wójcie, a te liczniki, które zakładane, to są przystosowane już
do nakładek?

Wójt Gminy Łubnice Tomasz Pawlik
Tak, to są liczniki ogólne, które są przystosowane do nakładek. Na to tylko przychodzi ta 
nakładka, którą się Jest to ogromna wygoda.

Radny Maciej Merta
No jest to wygoda dla mieszkańca, dla konserwatora.

Wójt Gminy Łubnice Tomasz Pawlik
Często jest to tak, że na przykład my teraz sami się zdarzamy, że był spis na przykład w 
danej miejscowości. Nie wszyscy są w domu, bo konserwator chodzi od porannych godzin, 
tak? Mieszkańcy są w pracy, nie ma. Później jest telefon do urzędu, bo nam musi nastąpić 
zgłoszenie, wystawienie faktury.

Radny Benedykt Zaremba
Ale on musi być fizycznie pod domem, nie?

Wójt Gminy Łubnice Tomasz Pawlik
Tak, tak.

Radny Benedykt Zaremba
To nie, że  tu siedzi, niech się tu siedzi

Wójt Gminy Łubnice Tomasz Pawlik
Nie, nie, nie

Radny Maciej Merta
Samochodem i zczytuje

Wójt Gminy Łubnice Tomasz Pawlik
Powiem szczerze to jest naprawdę wygoda

Radny Benedykt Zaremba
Energetyka to ma jak? Czyta u siebie, nie?



Radny Mariusz Kwiatkowski
Jeżeli nie byliście ściągnęci do tego, to i tak Mają budować jakieś maszty, bo też nie sięgają.

Radny Damian Janas
Przepraszam, proszę. Podlicznik to jest, przepraszam, podlicznik to jest pewnego rodzaju 
ułatwienie i pewnego rodzaju, no...

Wójt Gminy Łubnice Tomasz Pawlik
Obciążenie mieszkańca.

Radny Damian Janas
A czy nie można by się było zastanowić nad takim rozwiązaniem? To jest oczywiście głośne 
myślenie, jak wcześniej wcześniej powiedzieli, że no jeżeli ktoś, pani Iza też tutaj słusznie 
zauważyła, że no nie wszyscy to posiadają, ale jeżeli ci, co chcą mieć taniej, bo chcą 
podlewać ogródek, umieć samochód czy cokolwiek, no to czy Właśnie nie mogliby sobie 
tego założyć we własnym zakresie, i wtedy mają taniej

Radny Maciej Merta
jest podlicznik, znaczy na liczniku głównym zakładamy nakładkę, a jeżeli ja mam podlicznik,
to nie załatwiam nakładki, czyli będę miał liczone po prostu, normalnie.

Radny Damian Janas
Tylko teraz Pan mecenas musiałby coś powiedzieć, że my możemy coś takiego stworzyć

Wójt Gminy Łubnice Tomasz Pawlik
Zastanawiamy się z podlicznikiem i podlicznikiem, tak dla szybkiej informacji,

Radca Prawny Jerzy Dela
jakimiś, jak Pani przedstawiła. Ale to z tego, co Pani tam mówicie, to nawet gdyby nie było 
takiego unormowania prawnego, to w interesie odbiorców właśnie powinno być 
zainwestowanie tej nakładki z licznika głównego. Może on się też tłumaczy, że ja mam 
podlicznik i sobie przyjdźcie odczytać. Czyli z głównego odczytam automatycznie, a z 
podliczników trzeba będzie iść.

Radny Damian Janas
Ewentualnie on by musiał to przynieść do odpowiedniej komórki w urzędzie gminy i 
odczytać licznika, i wtedy ma taniej. że to jest cenowane na użytkownika, jeżeli nie 
przyniesiesz, płacisz za ścieki 100%, nie?

Radny Maciej Merta
No, to, żeby regulować ich salę, to nie powinno być jednakowo, nie?

Radny Damian Janas



No właśnie.

Radny Maciej Merta
Albo jeśli zakładasz z danych, tam, zegarek z danego czytu, jeśli nie masz, no to płacisz 
normalnie za jego salę i ścieki, tyle.

Radny Damian Janas
Ale dostaję furtkę. Albo masz, zakładasz albo biegasz, co, tam, okres liczeniowy, przenosisz, 
no, to do licznika i... Tak samo podjęcie powinien być wymieniane co 5 lat, nie?

Radny Maciej Merta
A ja bym chciał, żeby to uregulowali w głównym...

Wójt Gminy Łubnice Tomasz Pawlik
Ja przedstawię może ilość liczników i podliczników, na chwilę obecną zostało tak, w 
Brzozówce 10 sztuk, w Chotynin 3 sztuki. Rzepisko 5 sztuk i Klasak Duży 21 sztuk. To jest, 
już mamy wymienione. To są odliczniki główne. I teraz mamy tak, sołectwo, miejscowość 
Andrzejów mamy 55 sztuk i z tego jest tak, 33 wodomierze główne, 22 podliczniki.

Wójt Gminy Łubnice Tomasz Pawlik
Dzietrzkowice ogółem 438 sztuk. 299 główne, 139 podliczniki, czyli to są duże cyfry, można 
powiedzieć podlicznik. Jeziorko, na Jeziorko, 29 głównych, 6 podliczników. Kolonia, 104 
główne, 48 podliczników. Ludwinów, 67 głównych, 28 podliczników.

Wójt Gminy Łubnice Tomasz Pawlik
Łubnice, 327 głównych, 123 podliczniki. Wójcin, 318 głównych i 178 podliczników. Także 
tych podliczników naprawdę jest.

Radny Maciej Merta
Miałoby to sens, uregulowanie tego.

Wójt Gminy Łubnice Tomasz Pawlik
Tak.

Radny Mariusz Kwiatkowski
No tak.

Przewodniczący Marian Baniak
Musimy się na tym po prostu konkretnie zastanowić, powinniśmy wspólne komisje.

Radny Mateusz Leśnikowski
Trafił się po węglu, to jest wiadomo



Wójt Gminy Łubnice Tomasz Pawlik
544 podliczniki.

Radny Damian Janas
No tak, ale to powinno być w interesie każdego mieszkańca, żeby nie płacić za ścieki, no to 
coś należało.

Wójt Gminy Łubnice Tomasz Pawlik
To się z panem Damianem zgodzę, no bo to tak naprawdę każdy sobie zmniejsza swój 
rachunek każdego domu. Niech będzie zwiększa wydobycie na przykład sprzedaży. Dwa, 
trzy, cztery metry sześcienne na ścieki, tak?

Radny Benedykt Zaremba
Czy na Węgielnicy jest ustalona ta prusa? Co tam będzie z boku? Czy jakieś korytko?

Wójt Gminy Łubnice Tomasz Pawlik
Powiem szczerze, był inspektor. Trwa teraz, że tak powiem, kalkulacja. Zobaczymy. Chociaż 
gdzieś już wiemy, że korytko może nie spełnić do końca swoich norm Czyli najlepiej będzie 
po prostu zrobić pobocze lub wyjść opornikiem wyżej, żeby to może było Odprowadzenie 
wody z tą jezdnią i dopiero później zejście, ujście do tego rogu melioracyjnego co nie?

Wójt Gminy Łubnice Tomasz Pawlik
To też może być tak, że się będzie przez tę korytko przelewało, co nie? Bo jeżeli będzie duży 
natłok, to spadną  na jedną stronę, to można powiedzieć, co nie? Czekamy na kosztorys. 
Powiem szczerze, że firma KPDJM ma znać kosztorys.

Radny Benedykt Zaremba
No i podobnie z Łąkową, czy jeszcze coś tam, ten most, czy nie most, czy ten ruch, to coś 
tutaj się okaże. Tak, czekamy, tak.

Wójt Gminy Łubnice Tomasz Pawlik
No bo dużo tutaj prac mamy rozpoczętych i tak naprawdę na bieżąco to się dzieje. Pani 
Skarbnik tutaj właśnie też przedstawiała, za chwilę mamy pierwsze płatności, co nie, i w 
czerwcu także. A pracy przed nami bardzo dużo, no bo mamy jeszcze też parę dróg do 
wykonania, tak, a... Termin jest naprawdę krótki, to 25 września.

Przewodniczący Marian Baniak
Tak, praca będzie całą kadencję, także nie łudźmy się.

Wójt Gminy Łubnice Tomasz Pawlik
Dokładnie.

Przewodniczący Marian Baniak



Czas będzie coś do robienia. Słuchajcie, co jeszcze, jakie pytania?

Radny Maciej Merta
Ja chciałem się dopytac o projekt tej drogi, o Łubnice do Dzietrzkowic

Wójt Gminy Łubnice Tomasz Pawlik
Tak, powiem szczerze, że może Państwa radny też również poinformuje. Został u nas 
zatrudniony rozmawiając z panem Zbigniewem Chromikiem, on pracuje w dziale 
inwestycyjnym w Wieruszowie. Zgodził się, odciążyć ktoś gdzieś tutaj może na opowieść 
pana stanowisko Andrzeja, żebyśmy mogli w tym krótkim czasie zrealizować wszystkie 
inwestycje z tego Polskiego Ładu. I pan Andrzej właśnie będzie pilotował inwestycje drogi 
Łubice-Dzietrzkowice. Na chwilę obecną jest tworzony program funkcjonalno-urzędkowy 
tak zwany PFU.

Wójt Gminy Łubnice Tomasz Pawlik
i po tym będziemy mogli ogłaszać postępowanie przetargowe, tak. Do, powiem jeszcze 
bezpiecznie, do 11 lipca mamy promesy, czyli bezpiecznie do 10 lipca musimy puścić 
zapytanie. Na projekt, tak, na projekt, ale projekt inaczej, bo idziemy na zasadzie zaprojektuj
i wybuduj, tak.

Radny Benedykt Zaremba
Właśnie, czy to dobre rozwiązanie jest zawsze, bo potem...

Wójt Gminy Łubnice Tomasz Pawlik
Ale my nie zdążymy nawet w innym przypadku z wykonaniem projektu, bo to się wiąże z 
czasem teraz 3-4 nawet do pół roku, tak?

Radny Benedykt Zaremba
No bo potem wykonawca swoje racje, swoje racje, my nie możemy się bronić, on nam jak 
gdyby narzuca, podnosi cenę, zgadza się...

Wójt Gminy Łubnice Tomasz Pawlik
Ale jeżeli pójdziemy w wykonanie własnego projektu i powiem szczerze, że jeżeli byśmy 
posiadali jako gmina projekty, danych dróg, później powinna, na przykład takie 
występowania przetargowe, też by to mogło wyglądać całkiem inaczej, a w przypadku gdzie
wykonawca idzie na zasadzie zaprojektuj, wybuduj, my możemy zgłaszać uwagi, ale 
wiadomo, że on też jest kosztorysowo związany i może zrobić tylko na to, na co będzie 
pozwalają finanse.

Radny Benedykt Zaremba
Naukowo mieliśmy projekt, abyśmy do przetargu nie dali chyba tego projektu, tylko dali.

Wójt Gminy Łubnice Tomasz Pawlik



Powiem szczerze, nie chciałbym się tutaj wypowiadać w tej kwestii, bo naprawdę nie znam 
też szczegółów.

Radny Maciej Merta
Ale czy w tym projekcie, który jest tutaj właśnie, tworzy się się na jakimś tam etapie, czy są 
ujęte te już, te ścieżki, czy wszystko będzie...

Wójt Gminy Łubnice Tomasz Pawlik
Może poproszę pana Andrzeja, Z tego co wiem, ponoć nie ma miejsca na ścieżkę.

Skarbnik Izabela Klatka
Z tymi promesami, szanowni państwo, to było tak, albo bierzecie w pieniądze, albo nie. 
Wszystkie gminy w zasadzie brały, firmy, ale jeżeli chodzi o ścieżkę rowerową,

Wójt Gminy Łubnice Tomasz Pawlik
Powtórz jeszcze raz pytanie, Pan Andrzej

Radny Maciej Merta
To jest temat tej tej drogi, tutaj od Dzietrzkowic do, projektu, który się tam tworzy, nie? I 
pytam właśnie Pana wójta, czy, czy w tym projekcie jest tam ujętę ścieżka, chodnik, czy 
pieszo-rowerowa, czy rowerowa ścieżka, czy jak to tam się ma, bo przecież takie,

Pan Andrzej
bo takie były sugestie rany, że, żeby to, żeby tam jeszcze dodatkowo zrobić chodnik, Jedynie 
odcinkowo, a czy to jest sens odcinkowo robić ten odcinek, który prowadzi do cmentarza 
Będzie odtwarzane, czy będzie nowe robienie, prawda Ale czy dalej, bo tam odcinek ma... 
Będziemy chcieli zrobić 6-metrowy. Szerokość pasa nie pozwoli, żeby zrobić jeszcze 
dodatkowo w okrawiażnikowaniu chodnik.

Radny Maciej Merta
No, ale tam przecież w skład drogi to też wchodzi. rów, to jest, to jest wszystko jako w drogę
wchodzi. To czyli nie można jakoś, nie wiem, Wykorzystać ten rów, zrobić jakąś, to nie 
wiem, zabudowę, żeby zrobić tą ścieżkę.

Pan Andrzej
Znaczy pytanie jest takie, czy to jest konieczne

Radny Maciej Merta
Ja uważam, że to jest konieczność. Ja Gdzie ludzie coraz zobaczyli, że to z aktywności ze 
środka wychodzą z aktywnością na zewnątrz i jeździli.

Wójt Gminy Łubnice Tomasz Pawlik
Kwestia, jeżeli będziemy musieli przykrywać ruch i tym podobne, czy jak będzie się wiązało 



z wydatkowaniem.

Pan Andrzej
Znaczy na poprzedniej kadencji, poprzednim wójtem Nie było ustalane, żeby nie tam 
budowane, a budowane.

Przewodniczący Marian Baniak
Mówiliśmy o poboczu

Radny Maciej Merta
Sprawiedliwość spowodowała o tym i było zapewnienie, że takie coś, jeżeli będzie, ja 
uważam, że będzie.

Pan Andrzej
Ja chciałbym powiedzieć tak, krótko. Jeśli państwo chcecie, to będziemy robili PRF-u razem 
z Chodnikiem.

Radny Mariusz Kwiatkowski
Myślę, że wszystko wyjdzie, tylko pójdźcie ją na jedną stronę. Wszystko wyjdzie.

Radny Mariusz Starek
Odpływ wody na jedną stronę.

Radny Damian Janas
Tak jak patrzymy oczami wyobraźni, czy on jest dużo węższy niż pas drogi

Pan Andrzej
jeszcze raz. Czy ten pas, który tutaj mamy, jest dużo węższy od tego pasa drogi naszego On 
jest szerszy, bo ten się trochę zwęża, jeśli chodzi o ten odcinek za łukiem do dzietrzkowic

Przewodniczący Marian Baniak
No tak.

Radny Benedykt Zaremba
To ile mamy szerokości, Panie Andrzeju, tego pasa?

Pan Andrzej
Od 8 do 5,5-6.

Radny Damian Janas
A on się zwęża dlatego, że tak lecą działki i tak to wynika? Czy to coś jest, przepraszam, 
przyorane, zabrane.



Pan Andrzej
Tak przebiega pas działki drogowych. Nie jest przyorane, ale tak ustalane są granice

Radny Benedykt Zaremba
Ale jak dokupywaliśmy już gdzieś tam ziemię czy coś, może tu też nie wiem.

Wójt Gminy Łubnice Tomasz Pawlik
Inaczej może te wykupy ziem tych gruntów, że tak powiem, to my tutaj wykupujemy, 
abyśmy przedstawili na ulicy Zielonej dziewięć metrów kwadratowych, dwadzieścia pięć 
metrów kwadratowych.

Radny Benedykt Zaremba
Tam jest dziesięć tysięcy, Panie wójcie, zabezpieczone na wykupy.

Wójt Gminy Łubnice Tomasz Pawlik
Dobrze, ale w tym jest godeta plus notariusz, jeszcze Tu są większe, tu są większe koszty niż 
wykup samego gruntu. Zakup samego gruntu może być w kwocie, nie wiem, jednej trzeciej 
wydatków wartości usług notarialnych w zgodę z innym,

Radny Benedykt Zaremba
Ale to może być trochę już pod uwagę, bo tam, wiemy, pobocze to też nie będzie dużo. Ta 
sama droga, jaką ma długość, między Łubnicami, a Dzietrzkowicami?

Pan Andrzej
180

Wójt Gminy Łubnice Tomasz Pawlik
Ale też, na przykład, zdarzają się osoby, które chcą przekazać, tak?

Radny Benedykt Zaremba
No.

Wójt Gminy Łubnice Tomasz Pawlik
Bo zdarza się sytuacja

Radny Benedykt Zaremba
Bo później zaleźć ścieżki to my już nie zrobimy Panie wójcie.

Przewodniczący Marian Baniak
Ale ja uważam, że ta droga musi mieć jakieś pobocze. Choćby nawet, to nie nazywał się 
chodnik, ale szersze pobocze metrowe. I ma być. I trzeba coś takiego zaprojektować i 
koniec.



Radny Damian Janas
Przepraszam Panie Andrzeju, ale są już pomiary zrobione przez geodetę, że faktycznie tam 
wynika dokumentacji, że tak tam jest, czy to na razie tylko rozmawiamy na podstawie mapy,

Pan Andrzej
na podstawie Goo portalu, tak naprawdę

Radny Damian Janas
No właśnie, czyli nie ma pomiarów zrobionych jeszcze.

Pan Andrzej
Ale ten pomiar jest adekwat do tego, co potem to jakby wyniesie na światło dzienne 
geodeta. One się nie różnią.

Radny Benedykt Zaremba
No ale to czemu byśmy dopłacali gdzieś tam, dokupywaliśmy troszeczkę ziemi gdzieś, bo 
było inaczej w geo portalu, inaczej w mapach, a inaczej...

Wójt Gminy Łubnice Tomasz Pawlik
Ale to by kwestie wydatki rzędu 500 złotych, tak?

Radny Benedykt Zaremba
Ale to nie chodzi o 500 złotych. To chodzi o to, że ten geo portal też tam fałszuje trochę 
chyba, nie?

Pan Andrzej
Nie fałszuje.

Wójt Gminy Łubnice Tomasz Pawlik
Słuchajcie, jeżeli będzie taka akceptacja, to możemy również zrobić taką wizualizację, ile 
byśmy musieli tych gruntów odkupić i od ilu osób. To też będzie obrazowo przedstawiało 
nam koszty. Jaki nam pas będzie dawał do wykupu i jakie to będzie za sobą miało koszty.

Radny Damian Janas
A jak mówił przepis, ile potrzebujemy pasa, żeby zrobić drogę i powiedzmy ścieżkę 
rowerową,

Pan Andrzej
pobocze, tak zwana skrajna to jest 0,75 plus nawierzchnia przykładowo 6 metrowa, a to by 
trzeba było raz do pięciu zmniejszyć i 2,27 chodnik razem z obrzeżem, czyli 5 metrów plus 
2,27 plus półtorej metra i wychodzimy poza pasy.

Radny Maciej Merta



A to czy my musimy na pewno robić tą ścieżkę 2,27, czy to nie można zrobić jakoś

Wójt Gminy Łubnice Tomasz Pawlik
Takie są wytyczne

Radny Maciej Merta
Na przykład, nie wiem, zmniejszyć to tym

Wójt Gminy Łubnice Tomasz Pawlik
Ewentualnie.

Radny Maciej Merta
Bo chodnik 2,27 nie musi mieć.

Wójt Gminy Łubnice Tomasz Pawlik
Ewentualnie, jeżeli. Zastosować to, co jest w Wójcinie to co jest na ulicy Mickiewicza czy na 
ulicy Łąkowej. z niskim najazdem, żeby było z możliwością, no bo wiadomo, cały czas 
widzimy też w tym kierunku rozwojowym, że...

Radny Benedykt Zaremba
Na pewno będzie wszystko kosztem jezdni

Wójt Gminy Łubnice Tomasz Pawlik
Przede wszystkim mamy coraz więcej, żeby też takie możliwości...

Radny Damian Janas
Ale to co pan wójt mówił, jeżeli mamy niskj próg najazdowy  to może służyć jako pas jezdny 
i w momencie, kiedy jest on wolny, to można go użytkować rowerzyści czy piesi, tak? 
Dobrze zrozumiałem?

Radny Maciej Merta
Droga Radostowa jednego na drugi Radostów, też jest tam taki niski ten...

Radny Gabriel Idasiak
I on bardzo dobrze współpracuje się, bo nawet... Dużo lepszy niż kawałek.

Radny Mariusz Kwiatkowski
Lepszy niż kawałek.

Radny Mateusz Leśnikowski
W razie potrzeby naprawdę łatwo na to wjechać.

Wójt Gminy Łubnice Tomasz Pawlik



Najazdu bedzie około 5-6cm, także mozna powiedzieć, że będzie łagodnie

Radny Damian Janas
No właśnie, czy pójść tą drogą.

Przewodniczący Marian Baniak
że my po prostu zrobimy to, żeby...

Wójt Gminy Łubnice Tomasz Pawlik
I na gładkę, jeżeli ścieżka rowerową pierwsza, to naprawdę na gładkę będziemy, jeżeli 
będzie taka akceptacja asfaltowa. Chodzi o kwestię utrzymania Oczywiście, bo jak będziemy 
mieć kostkę, to musimy sobie zdawać sprawę, że będziemy...

Radny Mateusz Leśnikowski
Nie, trzeba asfaltowe. Asfaltowe to najlepsze, no.

Kierownik GOPS Jadwiga Podejma
A jechaliście kiedy od Grębalina do Kępna tą drogą?

Radny Maciej Merta
Tak.

Kierownik GOPS Jadwiga Podejma
I tam jest cały czas asfalt, tylko jest ścieżka rowerowa odgrodzona takimi...

Przewodniczący Marian Baniak
No to tak jak w Dzietrzkowicach też.

Kierownik GOPS Jadwiga Podejma
Tak, tak. I nic więcej. I samochody tam też jest ciężko do mijania, bo to naprawdę jest wąsko 
i później wjeżdżają na tym.

Wójt Gminy Łubnice Tomasz Pawlik
My tutaj jakieś ze strony urzędu wytyczymy, zobaczymy na co sobie będziemy wstać, a 
można powiedzieć tak, Pozwolimy sobie.

Radny Damian Janas
A jeszcze mam pytanie, jeżeli mówimy zaprojektuj i wybuduj, tak? To czy ten wykonawca, 
on jakąś wizję lokalną tworzy przed przystąpieniem do projektowania, czy on bazuje tylko 
na tych dokumentach i w ogóle się nie pojawia w terenie z biurka, nie rozmawia, robi to z 
pozycji biurka? Jak to wygląda w praktyce?

Skarbnik Izabela Klatka



Musimy być w terenie.

Pan Andrzej
Musimy być w terenie, bo to on musi nawet i ten projekt przedstawić. To nie jest tak, że on 
to robi za biurka, bo ten przynosi gotowca No to pójdę dalej z pytaniem kolejnym, a czy np. 
jest możliwość takiej społecznej konsultacji np.

Radny Damian Janas
z radnymi w tej sprawie? To może warto coś takiego zrobić, usłyszeć też tutaj słowo 
projektanta, żeby on usłyszał też nasze głosy i wówczas może jakiś kompromis 
wypracujemy, tak? Bo może się okazać, że no 70cm , przepraszam, centymetrów wystarczy 
tego najazdowego i też będziemy mogli z tego korzystać. Improwizuję w tym momencie, 
ale...

Radny Benedykt Zaremba
Ale jak jest do połowy szeroko, to przecież tylko praktycznie od zakrętu braknie trochę

Radny Damian Janas
No na pewno są te przepisy, które to regulują od do. Więc no jak idziemy w minimum, to 
jesteśmy przekonany, że coś się tam uda

Radny Mariusz Kwiatkowski
Ta jest pieszo-rowerowa, a tamta piesza Ta sama sytuacja była w Wójcinie

Radny Damian Janas
No ja myślę, panie wójcie, że... Ja myślę, panie wójcie, że trzeba wprowadzić takie 
konsultację do takiego spotkania, dla niego to zostanie naniesione na papier, mimo, że tego 
czasu jest bardzo mało.

Wójt Gminy Łubnice Tomasz Pawlik
Tego czasu jest bardzo mało.

Radny Damian Janas
Tak, ale my to będziemy później użytkować latami, więc no musimy coś, wydaje mi się, 
zrobić teraz, żebyśmy potem nie mieli sobie, żebyśmy sobie nic nie zarzucali, żeby 
społeczeństwo nam nie zarzucało, żeby nic rzeczywiście w tym temacie nie zrobili.

Radny Benedykt Zaremba
No bo właśnie na tym łąkowym myśmy nie mieli możliwości wypowiedzenia się, jak 
próbowałyśmy się wypowiedzieć, to już było za późno, bo już wykonawca swoje.

Radny Damian Janas
Więc kiedy spotkanie?



Sołtyś wsi Andrzejów Bogusław Biryt
Na jakim etapie wygląda projektowanie drogi między Bolesławcem, a Wójcinem?

Wójt Gminy Łubnice Tomasz Pawlik
Na tym co tutaj powiat nam przedstawił tak? Wczoraj na sesji właśnie Powiatu pan, czy 
nowo wybrany starosta powiedział, że czas realizacji to jest najbliższe dwa lata, także w tej 
chwili bardzo mocne kroki poczynają się. Tak, tak, tam już takie kwestie formalne mają 
podopinać.

Przewodniczący Marian Baniak
Proszę bardzo, jeszcze ktoś o coś zapytać? Są jeszcze pytania? Jeszcze nieraz 
podyskutujemy, nieraz będziemy musieli nasuwać w różne wnioski, bo dzisiaj się na tym 
niekończy To się zaczyna tutaj. Jeśli nie ma...

Wiceprzewodniczący Piotr Woźny
Ja mam jeszcze, Odnośnie Pani Aneto tych oświadczeń majątkowych

Aneta Głowacka-Olek
Po sesji

Wiceprzewodniczący Piotr Woźny
Aha, to po sesji, aha

Przewodniczący Marian Baniak
Dobra, a więc dziękuję Państwu za udział w obradach. Zamykam drugą sesję.


